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Številka:900-4/2015 
Datum:24.09.2015
 
 

Z A P I S N I K 
6. redne seje Občinskega sveta Občine Makole (v nadaljevanju sveta), 
ki je bila dne 24.09.2015 v prostorih sejne sobe Občine Makole. 
 
Sejo je sklical župan Občine Makole g. Franc Majcen in se je pričela ob 17.00 uri. 
 
Prisotni:  

• Župan: Franc Majcen 
• Člani sveta: Andrej Gaberc, Štefka Skledar, Zdravko Krošl,  Alojz Gorčenko, Marjan Dovar, Marko 

Vtič, Ladislav Drosk, Franc Skledar,. Primož Babšek, Vinko Kodrič, Franc Skledar 
• Odsotni: Uroš Veilguni 
• Mediji: Mojca Vtič, Bojan Sinič 
• Drugi: Igor Erker, Mojca Vantur, Vanja Šimenko,  Jožica Jurič, Lukec Ilek 

 
 
K 1. točki dnevnega reda 
Župan pozdravil vse prisotne. 
Na začetku seje je prisotnih 10 članov sveta. Na začetku manjka Uroš Veilguni. Svet je sklepčen. 
 
Na začetku seje je župan predal besedo Lukec Ileku. 
 
Lukec Ilek je podal informacijo glede postavitve razsvetljave na igrišču v Makolah. Stebri so v skladišču, 
temelji na igrišču. Dokumentacija za pridobitev soglasja je vložena. 
 
K 2. točki dnevnega reda 
 
 
Župan je v vabilu na sejo podal sledeči predlog dnevnega reda: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti 
2. Določitev dnevnega reda 6. redne seje sveta 
3. Potrditev zapisnika 5. redne seje sveta 
4. Zaključni račun proračuna Občine Makole za leto 2014 - sprejem 
5. Realizacija proračuna Občine Makole januar – junij 2015 - seznanitev 
6. Odlok o spremembi in dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Lekarna Slovenska Bistrica - 

sprejem 
7. Odlok o dopolnitvi Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč v občini Makole – 1. obravnava 
8. Pravilnik o vrednotenju mladinskih programov  in projektov lokalnega razvoja delovanja mladih, ki se 

sofinancirajo iz proračuna Občine Makole - sprejem 
9. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 
10. Razno 
 

Župan je predlagal, da se dnevni red pod točko razno dopolni s točkami: 
- Dopolnitev 2 načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Makole za leto 2015 
- Sklep Sveta zavoda Lekarna Slovenska Bistrica o prerazporeditvi presežka 
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- Informacija glede sprejema svetovnega prvaka v motokrosu Tima Gajserja 
 
Dnevni red s predlagano spremembo je dan na glasovanje. 
10 glasov ZA,  0 glasov PROTI. Dnevni red je soglasno sprejet 
 
K 3. točki dnevnega reda 
 
 
Župan je podal zapisnik 5. redne seje v razpravo.   
Razprave ni. 
 
Župan je podal zapisnik 5. redne seje v potrditev. 
10 glasov ZA,  0 glasov PROTI. Zapisnik 5. redne seje je soglasno potrjen. 
 
 
K 4. točki dnevnega reda 
 
Župan predal besedo predsednici nadzornega odbora Jožici Jurič. 
 
Jožica Jurič je predstavila delo Nadzornega odbora.  Poskusili so pokriti več različnih področij. Predstavila je 
katera področja so pregledali.  Opozorili so na nekatere napake. 
 
Župan je dejal, da bodo pomanjkljivosti odpravljene. 
 
Alojz Gorčenko je pohvalil Nadzorni odbor za dobro opravljeno delo. Odbor za gospodarstvo in finance 
predlaga sprejem zaključnega računa. 
 
Vinko Kodrič je želel obrazložitev glede izplačil podjemne pogodba. 
 
Zdravko Krošl je povedal, da Odbor za okolje, prostor in gospodarsko infrastrukturo predlaga sprejem 
zaključnega računa. 
 
Franci Skledar je povedal, da je Odbor za družbene dejavnosti obravnaval zaključni račun. Pomanjkljivosti, ki 
jih je ugotovil Nadzorno odbor, naj se v prihodnosti odpravijo.  
 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 
 

Občinski svet sprejme Zaključni račun proračuna Občine Makole za leto 2014. 
 
10 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je soglasno sprejet. 
 
 
K 5. točki dnevnega reda 
 
Franc Majcen je predal besedo Vanji Šimenko 
 
Vanja Šimenko je povedala, da realizacija ne dosega 50 % zaradi investicij, ki se plačujejo v drugem delu 
leta.  
 
Alojz Gorčenko je povedal, da je Odbor za gospodarstvo in finance želel pojasnilo glede realizacije pri 
postavki 13241 Javna razsvetljava. Prav tako ga je zanimalo zakaj je prišlo do porabe kuriva na področju 
kulture. 
Igor Erker je glede porabe kuriva pojasnil, da gre za ogrevanje Doma krajanov Makole. 
 
Zdravko Krošl je povedal da Odbor za okolje, prostor in gospodarsko infrastrukturo ni imel posebnih 
pripomb. 
 
Franci Skledar je povedal, da je Odbor za družbene dejavnosti ni imel bistvenih pripomb 
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Andrej Gaberc je vprašal kako je z zahtevki, za dodatnega učitelja v OŠ. 
Igor Erker je pojasnil, da bodo ti zahtevki šele od septembra dalje. 
 
 
K 6. točki dnevnega reda 
 
Župan podal v razpravo, 
Razprave ni. 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

Občinski svet občine Makole sprejme Odlok o spremembi  in dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega 
zavoda Lekarna Slovenska Bistrica. 

 
10 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je soglasno sprejet. 
 
 
K 7. točki dnevnega reda 
 
Župan predal besedo predsedniku Odbora za gospodarstvo in finance Alojzu Gorčenku. 
 
Alojz Gorčenko je dejal, da Odbora za gospodarstvo in finance predlaga potrditev odloka. Osebno meni, da 
je  5. člen problematičen. Meni, da če imaš večju kvadraturo parcele, da naj več plačaš. Prav tako se ne 
strinja z rešitvijo glede hišnih črpalk. 
 
Zdravko Krošl je povedal, da Odbor za  okolje, prostor in gospodarsko infrastrukturo predlaga sprejem, kot je 
predlagano. 
 
Marjan Dovar je vprašal kako je z novogradnjami. 
 
Alojz Gorčenko in Zdravko Krošl sta predlagala, da se zviša znesek oprostitve za tiste, ki imajo hišne 
črpalke. 
 
Marko Vtič je vprašal koliko je oseb, ki imajo čez 800m2. 
 
Marjan Dovar je vprašal kako je s kmeti.  
Mojca Vantur je odgovorila, da kjer je javna kanalizacija, je obvezno priključevanje za vse. 
 
Primož Babšek je vprašal kako je z oprostitvami plačila komunalnega prispevka. 
Igor Erker je odgovoril, da se razmišlja, da bi oprostili Prostovoljno gasilsko društvu in cerkev. O tem odloča 
Občinski svet s posebnim sklepom. 
 
 
Primož Babšek je predlagal, da se opraviči plačilo komunalnega prispevka tistega, ki mora vgraditi hišno 
črpalko. 
 
Na glasovanje je podan predlog, da se 2. odstavek 5. člena spremeni v: 

(2) Pri obstoječih objektih za katere bo se za priklop na javno kanalizacijo moralo vgraditi hišno 
črpalko, se lastnika objekta opraviči plačila komunalnega prispevka. 

10 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Predlog je soglasno sprejet. 
 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

Občinski svet občine Makole potrdi Odlok o dopolnitvi Odloka o programu opremljanja stavbnih 
zemljišč v občini Makolev 1. Obravnavi s sprejeto spremembo. 

10 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je soglasno sprejet. 
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K 8. točki dnevnega reda 
 
Odbor za družbne dejavnosti 
 
Franci Skledar je predstavil mnenje Odbora za družbene dejavnosti. 
 
Alojz Gorčenko je predlagal sprejem. Dejal je, da morda bo potrebno še dodati sredstva na tem področju. 
 
Marjan Dovar je menil, da se naj starostna omejitev v tretjem členu da od 0 do 29 let. 
Franci Skledar je menil, da gre za mlade in ne za otroke, za katere je že sofinancirano na drugih področjih. 
Predlaga, da naj se pusti spodnja meja 15 let. 
 
Ladislav Drosk je dejal, da ne ve kakšni programi se bodo izvajali. 
Marjan Dovar je predlagal, da se 1. člen naj dopolni z možnostjo brezplačnega najema občinskih prostorov. 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 
 

Občinski svet Občine Makole sprejme Pravilnik o vrednotenju mladinskih programov  in projektov 
lokalnega razvoja delovanja mladih, ki se sofinancirajo iz proračuna Občine Makole 

 
10 ZA, 0 PROTI. Sklep je soglasno sprejet. 
 
 
K 9. točki dnevnega reda 
 
 
9.1 Modra cona 
Ladislav Drosk je glede na odgovor na vprašanje iz 5. seje predlagal, da se modra cona uredi pri Mungu in 
pri trgovini. Avti se  namreč tum puščajo za celi dan. Če bi bila urejena modra cona, bi se parkiralo ob 
pokopališču. 
Andrej Gaberc je menil, da je treba vplivati na  zaposlena v šoli, da naj parkirajo pri pokopališču. 
Primož Babšek je podal predlog, da se zadevo reši s prometno signalizacijo, ki bo dovoljevala  parkiranje do 
1 ure. 
Marjan Dovar je predlagal, da se odkupi parkirišče pri zavarovalnici. 
Marko Vtič je opozoril na problematiko parkiranja na trgu. 
 
 
9.2 Toplotna sanacija zdravstvenega doma 
Marjan Dovar je glede odgovora na vprašanje iz 5. seje podal pomislek, da ne bo dokumentacija za projekt 
dražja od materiala in izvedbe. 
 
 
9.3 Sprememba pravilnika o sofinanciranju MČN 
Marjan Dovar je predlagal, da se pripravi sprememba Pravilnika o dodelitvi proračunskih sredstev za namen 
sofinanciranja nakupa in vgradnje malih čistilnih naprav v Občini Makole. 
 
9.4 Krajevne table Štatenberg 
Primož Babšek: 
Zanima me, kdaj bo prišlo do realizacije izvedbe postavitve krajevnih tabel za naselje Štatenberg ob lokalni 
cesti Štatenberg-Ješovec, za katere smo zaprosili že jeseni leta 2014. 
 
9.5 Malo nogometno igrišče 
Primož Babšek: 
Malo nogomeno igrišče v Makolah z asfaltno podlago, je potrebno posodobitve, tako iz vidika varnosti 
uporabnikov, kakor tudi dejstva, da je velika večina igrišč v Sloveniji katere uporablja šola, opremljena z 
umetno travo ter ostalo pripadajočo infrastrukturo (zaščitne mreže, razsvetljava…) in to ne zaradi lepote, pač 
pa zaradi varnosti in zmanjšanju poškodb naših najmlajših iz osnovne šole. V tej zadevi apeliram na občino 
da poskrbi za projektno dokumentacijo ter poizvede ali je za ta namen možno pridobiti kakšna državna 
finančna sredstva, vse z namenom, da bi se lahko investicija izvedla v letu 2016.  
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9.6 Obrezovanje vejevja 
Primož Babšek: 
Ob lokalni cesti Štatenberg-Ješovec, je potrebno obrezovanje vejevja po celotni dolžini trase, najnujnejše pa 
od turistične kmetije Ačko proti Ješovcu zaradi avtobusnega prometa. V zvezi z obrezovanjem pa naprošam 
občino, da opozori lastnika žive meje ob parceli št. 670 k.o. Štatenberg, da si jo poreže na dovoljene 
dimenzije skladno z zakonom o javnih cestah. Živa meja namreč sega v cestni svet, zaradi česar ni 
preglednosti v blagem desnem ovinku in kot taka predstavlja nevarnost. 
 
9.7 Tržnica 
Primož Babšek: 
Glede na to, da imamo najlepše urejen trg daleč naokoli, a brez življenja in dogajanja na njem, predlagam, 
da se tržnica preseli iz parkirišča na trg, vsaj probno enkrat ali dvakrat, da se vidi odziv ljudi, če že za stalno 
baje ne gre, da ne bo trg sčasoma postal parkirišče za osebna vozila. 
 
 
9.8 Odgovori na seji 
Alojz Gorčenko je predlagal, da se naj uprava pripravi in odgovarja na vprašanja že na sami seji. 
Igor Erker je odgovoril, da je to možno, če so podana vprašanja že nekaj dni pred sejo. 
 
 
9.9 Uporaba službenega vozila  
Zdravko Krošl je podal pripombo glede uporaba službenega vozila 
 
 
9.10 Pohvala 
Andrej Gaberc je občinsko upravo  pohvalil glede hitre rešitve glede luknje na mostu na Ložnici. 
 
 
9.11 Pogreznine 
Franci Skledar je opozoril na pogreznine ob jelovškem potoku. 
 
9.12 Odbojne ograje 
Franci Skledar  je dejal, da je potrebno odbojne ograje postaviti čim nižje in stran od ceste. 
 
9.13 Most čez Dravinjo 
Franci Skledar je dejal, da bi na sedanjem prečkanju vodovoda pri mostu čez Dravinjo bilo možno urediti 
pešpot 
 
 
9.14 Cesta proti Pušaver 
Franci Skledar  je predlagal, da se naj cesta proti Pušaver pluži. 
 
9.15. Odpust dolgov 
Vinko Kodrič je vprašal kako je z odpustom dolgov v Občini Makole 
 
 
9.16 Most na regionalni cesti 
Vinko Kodrič je vprašal kakšno je statično stanje mostu na regionalni cesti v Pečke.  
 
 
9.17 Cesta 946981-Mostečno-Kodrič-Kores 
Vinko Kodrič je opozoril na problematiko ceste mimo njegove matere, ki jo je saniral sam 
 
 
9.18 Prevoz v šolo 
Ladislav Drosk glede je vprašal kako je z vlogo gospe Sagadin glede prevoza v šolo. 
 
9.19 Vzdrževanje cest 
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Marko Vtič želi, da je na naslednji seji prisoten predstavnik CP Ptuj.  
 
9.20 Naročila 
Marko Vtič je predlagal, da se za vsa dela izvede razpis. Vse ponudbe naj se odprejo naenkrat. 
 
 
K 10. točki dnevnega reda 
 
10.1 Dopolnitev 2 načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Makole za leto 2015 
 
Igor Erker je predstavil predlog dopolnitve. 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 
 

Občinski svet Občine Makole sprejme Dopolnitev 2 Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem 
Občine Makole za leto 2015, ki je sestavni del tega sklepa. 

10 ZA, 0 PROTI. Sklep je soglasno sprejet. 
 
 
10.2 Predlog za imenovanje sodnika porotnika 
Občinski svetniki so seznanili s pozivom sodišča. Predloge, ki bodo prispeli na občino bo obravnavala 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
 
10.3 Sklep Sveta zavoda Lekarna Slovenska Bistrica o prerazporeditvi presežka 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

Občinski svet Občine Makole pogojno potrjuje Sklep Svet zavoda Lekarna Slovenska Bistrica o 
razdelitvi presežka Lekarne Slovenska Bistrica iz prejšnjih let. Nesporni del se naj nemudoma 
razporedi v proračuna Občin ustanoviteljic. Glede terjatve za pokrivanje izgube za leto 2014 v višini 
7.669,00 EUR, pa Občinski svet zadolžuje Občinsko upravo, da preveri kako je v 15 dneh poslovanja 
prišlo do takšne izgube, ter da pridobi podatke o poslovanju Lekarne v podružnici Makole v letu 
2015. Prav tako naj Občinska uprava preveri skladnost pokrivanja izgube z Odlokom o ustanovitvi 
javnega zavoda. 

 
10 ZA, 0 PROTI. Sklep je soglasno sprejet. 
 
 
10.4 Informacija glede sprejema svetovnega prvaka v motokrosu Tima Gajserja 
 
Župan je podal informacijo o pripravah na sprejem. 
 
 
Seja zaključena ob 19.10. 
 
Zapisal: 
 
mag. Igor Erker  
 
              Občina Makole 

                                       Župan 
                     Franc Majcen 


